

Referat fra styremøte 4/21

Sted: Idrettens Hus møterom A (det store)

Dato/tid: Torsdag 27. mai kl.17.00.

Navn	Tilstede (alle)	For fall	Merknad
Dag Jarle Aksnes, leder	X		stemmerett
Siren Preto, nestleder	X		stemmerett
Geir Iden, styremedlem	X		stemmerett
Trond Erik Mikkelsen, styremedlem	X		stemmerett
Linda Arnesen, styremedlem	X		stemmerett
Arild Hovland, styremedlem	X		stemmerett
Janne Gro Nyheim Rasmussen	X		stemmerett
Atle Houg Ringheim	X		stemmerett
Mathura Amirthalingam	X		stemmerett
Sverre Solheim, vararepresentant bedrift	X		
Amalie Lunde, ungdoms vararepresentant		X	
Kolfinna Magnusdottir	X		
Matej Dimoski, ungdoms vararepresentant		X	
Roar Andersen og Anders Hovden	XX		Begge fra adm.

Sak 17/21 Godkjenning av innkalling, sakliste 4/21 og styrereferat 3/2021
(Referat 3/21, utsendt den 18. mai samt siste versjon 25. mai)

Vedtak:

Idrettsrådet i Bergen godkjente innkalling/ sakliste 4/21 samt styrereferat 3/21.

Sak 18/21 Gjennomgang bakgrunnsnotat om private anlegg utsendt styret 25. mai

Saken skal behandles av Bystyret så det haster litt å påvirke dem håper alle leser godt gjennom notatet og at vi kan stille oss bak det med eventuelle små justeringer

Vedtak:

Styret stiller seg bak notat vedr å betydelig øke bevilgninger til private anlegg slik at beløpet i tilskuddsordningen står mer i stil med den faktiske utviklingen av slike idrettsanlegg

(notatet sendes Byråd og til politikerne i bystyret)

Sak 15/21 Årsmøte, (beholder samme saksnr)

Daglig leder har nå sendt ut invitasjon til årsmøte den 15. juni i Åsane Arena.

- Årsmelding ble informert om (Linda, Atle, Arild og Kolfinna i red.komité)
- Valgkomiteens arbeid, adm. leder informerte
- Kontrollkomiteens arbeid, adm. leder informerte om avtalt møte med dem
- Dirigent, adm. leder informerte at Knut Eliassen sa ja til å dirigere årsmøte (han gjorde samme jobb i 2015)

Vedtak: **Styret tok redegjørelse for arbeidet med årsmøtet til orientering**

Sak 5/21 Prioriteringsliste for nye idrettsanlegg (4. gang i 2021, beholder samme saksnr)

Alle har tidligere blitt bedt om å nøye tenke og gjennomgå listen og dens oppbygging. Dette er jo en pågående kontinuerlig prosess frem mot Årsmøte der oversikten presenteres som egen sak under årsmøtet.

Det har hittil i møtene kommet spørsmål til vannsportanlegget i Nordåsvannet v Fana roklubbs anlegg, Atle og adm. leder har tidligere informert om betydelige investeringer på land og at det burde synliggjøres bedre. Det har også vært diskutert litt om Byarena, mange mente det var greit beskrevet slik det står. Amalie kommenterte at det er viktig vi har klare prioriteringer, det må vi våge å sette opp og legge fram. Geir har etterlyst mer tydelig sykkelanlegg,

I og med at Årsmøtet ble utsatt tok vi også saken opp til diskusjon litt til: Ny tekst(fra Atle) er satt inn vedr vannsportanlegget :

«Langeholmen ro- og padleanlegg (Nordåsvannet), i forrige IP vedlegg 12 betegnet som Vannsport. Reguleringsplan for anlegget i sjøen og for anlegget på land er begge godkjent. Planen gir hjemmel for etablering av et idrettsanlegg ved hjelp av utfylling. Banestrekk ble åpnet sommeren 2018, men anlegg på land gjenstår. I planene ligger det rekkefølgekrav ift friluftsområde, samt tur- og sykkelvei. Det er derfor 3 elementer, idrett, folkehelse (friluftsområde) og HMS (tur-/sykkelvei), som kan gi mulighet for en kostnadsfordeling. Ferdigstilling av anlegget vil gi mulighet for gjennomføring av nasjonale (og internasjonale) stevner for roing og padling.» (erstatte gammel tekst)

Adm .leder fortsetter å rydde litt og tar anlegg som er ferdige og synliggjør dem på egne lister

I tråd med dette ble et revidert utkast sendt ut til styret .

Sak 19/21 Henvendelse fra IL Varegg om fotballtrening når Mulehallen bygges

Idrettsrådet anbefalte at IL Varegg som en nødløsning under byggeperioden for hall i Mulen midlertidig får låne kastefelt på nedsiden nord for Skansemyren idrettsplass hvis det stemmer at det ikke er i bruk

Sak 20/21 Annet siden sist

Sist møte var den 26. april og hendelser siden da ble informert om her:

3. mai Møte med Parahockey (gjaldt misnøye med tiden de hadde fått på Iskanten ifm at kommunen hadde kjøpt gratis istid (vår is), **vi ordnet opp i saken.**

3. mai Sverre Sørnes og Knut Smedsvig hadde invitert oss til et møte i Fjøsangerveien 50 om tilskuddsordningen Bergen kommune skal ha opp som sak i Bystyret i mai eller juni. **Et revidert notat fikk styret tilsendt og som er satt opp som egen sak i dagens møte**

5. mai, Roar deltok i møte på Voss om Tevle (nytt navn på Idrettens Olympiade AS)

5. mai Som nevnt i sist møte ble avholdt et stormøte med samtlige potensielle brukere av fremtidige Slettebakken idrettspark. Arild, Dag og adm. leder deltok og ga et kort resyme fra det og senere utvikling.

6. mai Adm. deltok i møte med Idr.byråd vedr. utfordringer gjenåpning av idretten

12. mai Møte om mulig LIM på Ny-Krohnborg skole samt senere samme dato et strategi møte i Felleshall gruppen på Slettebakken (Avholdt i Turnhallen)

25. mai LIM planleggingsmøte sammen med repr. for Fridalen skole (Arild, Anders og Roar var med fra oss).

25. mai det var også vært et digitalt møte med NIF/KUD om inkluderingsprosjektet vi har fått midler til.

27. mai i dag møte med kommunen om vaksinerings og bruk av idrettsanlegg videre etter ferien **og møte med Håndballregion vest om hallplaner på Nymark**

ELLERS:

21. april kom tlf fra Lysekloster som ønsker å få møte oss for å informere om hallplaner fotball (ser for seg interkommunalt prosjekt, med ny Os trasé ca 10 min biltur fra Lagunen, nærmeste fotballhall fra flyplassen i sitt slag. Påstår at NFF er interessert i å få dette som nasjonalanlegg for fotball og futsal fordi Telenor Arena har falt ut? Repr. for Lysekloster sier at de har hatt positive møter med Roger Valhammer og Endre Tvinnereim og at Trond Mohn kanskje vil yte støtte.

Saken ble ikke tatt stilling til og foreløpig sitter vi i ro i båten

22. april ble vi oppringt fra leder Nina Husabø fra Fyllingen Bergen håndball elite vedr nye tanker for håndballhall på Nymark? (mailhenvendelsen sendt til styre den 23. april), **siden da har Dag og Roar møtt dem**

30.april møte mellom leder gruppen for Slettebakken og Roger Valhammer samt Endre Tvinnereim

Vi har avtalt ny dato for månedlig møte, til den 2. juni kl.13 med Idrettsbyråd, Endre Tvinnereim (avtalte møte 19. mai ble utsatt)

Litt om ferie uke i oktober (Roar)

Vedtak : **Adm. leder ferie i uke 41 godkjent**

Idretter og Saker som fortsatt «blør» litt nå er ellers:

Bowling som ikke har steder p.t. å bowle

Squash klubber Bergen og Fana og begge ønsker å etablere seg på Slettebakken vi foreslår å prioritere Bergen der og Fana fortrinnsvis i Fana eller Ytrebygda

21. mai hadde vi møte med Fana Squash klubb og anbefalte at de må finne løsninger i Fana / Ytrebygda. Anders og Roar deltok fra oss

EVENTUELT

Referent,
Roar Andersen
Bergen 25. juni 2021

Neste møte: 19. august